



KENYATAAN MEDIA

SAMBUTAN HARI ANGGOTA BOMBA SEDUNIA 2023 “BOMBA TONGGAK PENYELAMATAN NEGARA”

MELAKA, 14 Mei 2023 - Majlis Sambutan Hari Anggota Bomba Sedunia 2023 (SHAB 2023) yang diadakan di Dataran Pahlawan pagi ini berlangsung penuh istiadat serta gilang-gemilang dan telah dirasmikan oleh Tuan Yang Terutama, Tun Seri Setia (Dr.) Haji Mohd Ali bin Mohd Rustam, Yang di-Pertua Negeri Melaka.

Ketibaan Tuan Yang Terutama Tun telah disambut oleh YB Tuan Nga Kor Ming (YB KM), Menteri Pembangunan Kerajaan Tempatan serta dif-dif kehormat dan majlis kemudiannya dimulakan dengan Pemeriksaan Kawalan Kehormatan Bomba yang terdiri daripada 2 pegawai dan 99 anggota lain-lain pangkat.

Kawalan Kehormatan Bomba ini diketuai oleh Penguasa Kanan Bomba II Mohamad Firdaus Khan bin Anwat Khan dengan diiringi Pasukan Pancaragam JBPM pimpinan Penolong Kanan Penguasa Bomba, Ahmed Najabah bin Zuel.

SHAB 2023 yang disambut di seluruh dunia pada 4 Mei setiap tahun merupakan satu acara penuh simbolik yang ditujukan khas bagi memperingati dan menghargai pengorbanan serta jasa bakti yang telah diberikan oleh para anggota bomba di seluruh dunia.

Tema sambutan tahun ini, “Bomba Tonggak Penyelamatan Negara”, telah dipilih sebagai simbolik kepada komitmen dan dedikasi JBPM untuk sentiasa menjadi benteng hadapan dan tiang utama negara bagi menjamin kesejahteraan dan keselamatan seluruh rakyat Malaysia.

‘CEPAT DAN MESRA’



CERTIFIED TO ISO 9001:2015
CERT. NO QMS 02101

CERTIFIED TO ISO 37001:2016
CERT. NO ABMS 00216

Majlis kemudiannya diteruskan dengan bacaan doa oleh Penguasa Bomba Luqman bin Ramli, Pegawai Hal Ehwal Agama dan Kebajikan JBPM diikuti lafaz Ikrar Rukun Negara dan Ikrar Bomba diketuai Yang Setia Penolong Kanan Pesuruhjaya Bomba, Abdul Khair bin Osman, Pengarah JBPM Negeri Sembilan.

Kemeriahan sambutan turut diselitkan dengan deklamasi sajak bertajuk “Gema Wira Merah Malaysia Madani” berkisarkan tentang perjuangan wira merah yang tidak pernah berhenti menabur bakti oleh Penolong Penguasa Bomba Seri Tuti Hadayani binti Salleh dari JBPM Melaka dan Pegawai Bomba Mohd Fauzi bin Jamikah dari JBPM Sabah.

Majlis pagi ini turut menampilkan anak-anak Allahyarham Mohd Diya bin Che Jusoh, pegawai bomba BBP Melaka Tengah yang terkorban semasa operasi penyelamatan mangsa banjir di Kampung Putat, Melaka pada Oktober 2021.

Acara kemudian dimeriahkan dengan gimik pelancaran operasi penyelamatan seorang kanak-kanak yang terperangkap akibat tanah runtuh dan ditemui dalam keadaan memeluk plat simbolik. Mangsa kemudiannya dibawa ke pentas utama dan menyerahkan plat simbolik kepada Yang Amat Setia Dato’ Abdul Wahab bin Haji Mat Yassin, Ketua Pengarah JBPM sebelum diserahkan kepada Tuan Yang Terutama Tun untuk diletakkan di slot khas sebagai simbolik perasmian SHAB 2023.

Majlis diteruskan dengan perarakan jentera-jentera serta anggota kontinjen perbarisan dan pertunjukkan persembahan kebombaian oleh pasukan ‘Special Tactical Operation And Resque Of Malaysia’ (STORM). Secara keseluruhan sebanyak 30 kontinjen dan 54 unit jentera membabitkan penglibatan lebih 1,330 orang peserta telah menjayakan perarakan kali ini.

Acara sambutan turut diserikan dengan perarakan jentera bomba seperti jentera High Performance Pump Modul, Foam Tender, Water Tanker serta lintas hormat helikopter milik JBPM iaitu Helikopter Agusta 109E, Agusta Westland AW 139, Agusta Westland AW 189 dan Mi-17.

Hadir sama dalam majlis ini, YB Tuan Akmal Nasrullah Mohd Nasir, Timbalan Menteri Pembangunan Kerajaan Tempatan dan Datuk M Noor Azman Taib, Ketua Setiausaha Kementerian Pembangunan Kerajaan Tempatan.

Antara aktiviti lain yang turut diadakan sempena SHAB 2023 adalah Larian Bomba pada 6 Mei lalu di Dataran Sultan Azlan Shah, Ipoh, Perak. Selain itu, terdapat juga acara yang akan diadakan di peringkat negeri di seluruh negara seperti majlis bacaan yasin dan tahlil, program bomba bersama komuniti, kempen keselamatan kebakaran serta program-program kesedaran awam.

Disediakan oleh:
Unit Komunikasi Korporat
Bahagian Pengurusan Korporat
Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia
14 MEI 2023